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Protokół  Nr  V/2019 

z V sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 4 marca 2019 r. w godzinach od 12.00 do 14.15 w sali 

sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 V sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. 

 Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Przemysława Renna i 

pracowników administracji samorządowej, kierowników i dyrektorów jednostek 

organizacyjnych gminy, sołtysów wsi w tym szczególnie wybranych po raz pierwszy sołtysów 

oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 

(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że dzisiejsza sesja jest nagrywana i transmitowana. 

Adn.2  

 Na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na dzisiejszej sesji obecnych jest 15, co stanowi 

quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

(Wykaz imiennego sprawdzenia obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Porządek obrad wraz z zaproszeniem na sesję 

otrzymali radni i goście. Następnie zapytała czy ktoś wnosi zmianę do Porządku obrad ? 

Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/18 Rady Gminy Mieścisko z dnia 21 grudnia 2018 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2019-

2025 wynikającej z faktu, że projekt uchwały w sprawie zmian zmniejsza wydatki inwestycyjne  

zaplanowane na realizację zadania inwestycyjnego pn. ”zagospodarowanie terenu przy Szkole 

Podstawowej w Mieścisku oraz rewitalizację boisk sportowych”. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta pod głosowanie. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie zdecydowali o wprowadzeniu do Porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/12/18 Rady Gminy Mieścisko z dnia 21 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 

2019-2025. 

(Wykaz imiennego głosowania w sprawie wniosku Wójta stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu) 
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Innych zmian nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad V sesji po 

zmianach, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad V sesji rady Gminy – możliwość wprowadzenia zmian. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Zapytania sołtysów. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy od ostatniej sesji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/18 Rady Gminy Mieścisko z dnia 21 

grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na 

lata 2019-2025; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Mieścisko. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2019 roku. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 723, położonej w Mieścisku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 1 w 

budynku mieszkalnym nr 10 w Nieświastowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19 . Zakończenie. 

 

Adn. 4 

Przewodnicząca Gminy poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w biurze 

Rady Gminy i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń, w związku z powyższym zaproponowała jego 

przyjęcie bez odczytywania. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie, przy 15 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 

odczytywania. 

(Wykaz imiennego głosowania w sprawie przyjęcia protokołu stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu). 

 

Adn. 5 – Zapytania sołtysów 
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Przewodnicząca Rady prosiła sołtysów chcących zadać pytanie o podchodzenie do mikrofonu i 

przedstawienie się. 

Sołtysi nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 6 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

 międzysesyjnym t.j od 29 stycznia do 3 marca br. 

(Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej stanowi  Załącznik Nr 7  do protokołu). 

Do przedstawionego sprawozdania nikt nie zgłosił zapytań. 

 

Adn. 7 

Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 

(Informacja Przewodniczącej Rady stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu). 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił zapytań. 

 

Adn. 8 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy złożyli informacje ze swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym: 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja Rewizyjna od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 25 lutego br.  – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- 22 lutego br., którego tematem była: 

1. Kontrola wydatków na  utrzymanie ochotniczych straży pożarnych w gminie w 2018 roku, 

ich celowość i zapotrzebowanie na środki w 2019 roku, w tym: 

- wydatki poniesione na  konserwatorów sprzętu OSP w poszczególnych jednostkach w 2018 

roku, planowane wydatki na ten cel w 2019 roku oraz przewidywane z tego tytułu 

oszczędności; 

2. Kontrola rozliczenia inwestycji prowadzonych na drogach gminnych w 2018 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. 

- radny Karasiewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie wszystkich komisji j.w. 
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- radna Chelwing – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu: 

Komisja odbyła 1 posiedzenie wspólne wszystkich komisji, którego tematem było 

zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kulczyński – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 

Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 21 lutego br. , którego tematem było:  

Zapoznanie z informacją na temat wykonanych prac remontowych i konserwacyjnych na 

drogach i chodnikach powiatowych w Gminie Mieścisko w 2018 roku,  

2) 25 lutego br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

Na pytanie Przewodniczącej Rady o pytania do przedstawionych informacji z prac komisji, nikt 

nie zgłosił zapytań. 

Adn. 9 – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok 

Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 

Przewodnicząca Rady podziękowała P.Skarbnik i poinformowała, że projekt uchwały był 

omówiony na wspólnych komisjach Rady i uzyskał pozytywną opinię wszystkich komisji. 

Na zapytanie Przewodniczącej czy ktoś ma zapytania do projektu uchwały ? Nikt nie zgłosił 

zapytań. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 15 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 

stanowi Załącznik Nr  9 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Adn. 10 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/18 Rady Gminy Mieścisko z 

dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mieścisko na lata 2019-2025. 

Skarbnik Gminy wskazała, że zmiana w WPF jest wynikiem nie otrzymania środków  z 

programu „Sportowa Polska” a z tym wiąże się zmniejszenie planowanych wydatków 

inwestycyjnych. 

Na dzisiaj jest odpowiedź negatywna, będziemy aplikować o środki w przyszłym roku. 

Skarbnik Gminy odczytała treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

objaśnienia przyjętych wartości do WPF. 
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W swoim wystąpieniu zwróciła uwagę, że są zachowane wskaźniki zadłużenia w latach 2020-

2025. 

W latach 2019 – 2025  prognozowane wydatki bieżące nie przekraczają dochodów bieżących. 

Do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono zapytań. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji i wszystkie Komisje zaopiniowały go pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 15 radnych uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/18 Rady Gminy Mieścisko z dnia 

22 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko 

na lata 2019-2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Adn. 11 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mieścisko. 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedstawiony na wspólnych 

komisjach i wszystkie komisje zaopiniowały go pozytywnie. 

Na sesji do projektu nie zgłoszono zapytań. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

przystąpiła do jego przegłosowania. W głosowaniu jawnym, jednogłośnie przy 15 głosach „za” 

została podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mieścisko i stanowi  Załącznik Nr 13 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Adn. 12 – podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2019 roku 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnych 

komisjach i wszystkie komisje zaopiniowały go pozytywnie. W związku z brakiem pytań na sesji 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. Uchwała w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Mieścisko w 2019 roku została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi  Załącznik 

Nr 15  do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi  Załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Adn. 13 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 723, położonej w Mieścisku 
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 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przedmiotem uchwały jest działka o nr 723 położona w obrębie Mieściska, dawniej Mieścisko-

ulica. Działka ta stanowi grunt klasy VI, gmina nie czerpie z niej korzyści. Jest osoba 

zainteresowana jej zakupem. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji i wszystkie komisje zaopiniowały go pozytywnie. W związku z brakiem 

pytań na sesji Przewodnicząca Rady przystąpiła do jej przegłosowania. W głosowaniu jawnym, 

jednogłośnie przy 15 głosach „za” uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 723, położonej w Mieścisku 

została podjęta i stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Adn. 14 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 1 

w budynku mieszkalnym Nr 10 w Nieświastowicach 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Budynek wymieniony w uchwale jest w połowie prywatny, zainteresowanie zakupem drugiego 

lokalu pozwoli gminie na wyjście ze wspólnoty. Jeśli Rada wyrazi zgodę na zbycie to nastąpi to 

w trybie bezprzetargowym. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnych 

komisjach i wszystkie komisje zaopiniowały go pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania 

projektu uchwały. 

Na 15 radnych obecnych na sesji, uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

mieszkalnego nr 1 w budynku mieszkalnym Nr 10 w Nieświastowicach w głosowaniu została 

podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 19 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Adn. 15 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mieścisko 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy informując, że przedkłada 

projekt w/w uchwały ponieważ Pani Skarbnik złożyła wniosek i chce skorzystać z 

przysługujących jej uprawnień i przejść na emeryturę. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy, 

następnie poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na Komisjach. W związku z 

brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania uchwały. Na 15 

radnych obecnych na sesji uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mieścisko w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 21 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi  Załącznik Nr 22 do protokołu). 
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Przewodnicząca Rady w imieniu własnym i całej Rady złożyła podziękowanie P.Skarbnik 

Teresie Samarzewskiej za pełnienie funkcji Skarbnika przez 27 lat oraz złożyła okolicznościowe 

życzenia. 

Następnie Wójt Gminy – P.Przemysław Renn złożył podziękowanie P.Skarbnik za długoletnią 

prace na rzecz Gminy i wspólnie z Przewodniczącą Rady wręczyli kwiaty oraz upominek w 

postaci szklanego wazonu. 

Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska w krótkim wystąpieniu przypomniała swoją historię 

pracy na zajmowanym stanowisku i złożyła podziękowania wszystkim z którym przez okres 

swojej pracy współpracowała. 

 

Adn. 16 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mieścisko 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn, który 

wnioskował o powołanie na to stanowisko P.Paliny Durak, która spełnia wszystkie wymagania 

ustawowe do pełnienia tej funkcji. Przez kilkanaście lat pracowała na stanowisku zastępcy 

Skarbnika Gminy. Jak podkreślił Wójt jest to osoba, która cieszy się jego zaufaniem i wierzy, że 

wspólna praca pozwoli trzymać w ryzach wskaźniki zadłużenia. 

Z kolei Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu P.Paulinę Durak o krótkie 

przedstawienie. P.Palina Durak w swoim wystąpieniu przedstawiła swoje wykształcenie, 

ukończone studia podyplomowe. Przez 14 lat pracowała w Urzędzie Gminy zastępując podczas 

nieobecności P.Skarbnik. W ostatnich latach prowadziła prywatną działalność gospodarczą. 

Wyraziła nadzieję, że zdobyte wykształcenie pozwoli jej dobrze wykonywać obowiązki 

Skarbnika Gminy. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Mieścisko. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach i 

otrzymał pozytywną opinię. Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania ? W związku z 

brakiem pytań przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mieścisko 

została podjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi  Załącznik Nr 23 do protokołu. 

(Wykaz imiennego głosowania stanowi  Załącznik Nr 24 do protokołu). 

Nowej P.Skarbnik, Wójt Gminy i Przewodnicząca Rady Gminy złożyli gratulacje wręczając 

kwiaty. 

P.Paulina Durak podziękowała za powołanie jej na funkcję Skarbnika zapewniając, że dołoży 

wszelkich starań aby zdobyte wykształcenie wykorzystać przy pełnieniu funkcji Skarbnika. 

 

Adn. 16 – interpelacje i zapytania radnych 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła na jej ręce 

interpelacja radnego Mariana Wituckiego i w dniu dzisiejszym wpłynęła interpelacja od 

radnego Tomasza Karasiewicza. 

Adn.17 – Wolne głosy i wnioski 

- radna Mączyńska – zapytała o projekt „Twój czas w 7 gminach”. Jak postępują prace i kiedy 

będzie można składać wnioski ? 

- radny Rodzewicz – zwrócił się do mieszkańców Mieściska i innych wsi aby jak wyprowadzają 

psy na spacer zabierali ze sobą pojemnik na odchody psa. Przechodząc chodnikami to nie 

wygląda ciekawie; 

- radna Chelwing – zapytała czy został wyznaczony pracownik, który zrobi rozeznanie w 

sprawie śmietników na Osiedlu Piastowskim w Popowie Kościelnym ? 

- radny Kozłowski Tomasz – zgłosił,  że mieszkańcy ulic Pokoju, Janowieckiej zgłaszają uwagi 

jeśli chodzi o wysokość krawężników przy chodnikach w odniesieniu do przejść dla pieszych. 

Zdaniem wielu osób krawężniki są zbyt wysokie (20 cm) i jest to utrudnienie przy zejściu z 

chodnika np., jadąc wózkiem. Co do psów podzielił stanowisko przedmówcy i właśnie chodzi 

tutaj o te psy wolno biegające; 

- radna Jakóbwska – czy można by wyznaczyć miejsce na parking przy Banku Spółdzielczym ? 

- radna Mazurek: 

1) Przedszkole w Mieścisku ma taras. Czy nie można by tego tarasu zagospodarować dla 

dzieci?  

2) wpłynął wniosek na budowę fermy kur w Mieścisku. Jaki jest czas na uprawomocnienie 

decyzji ? 

3) prośba o nawiezienie piasku na boisko do piłki plażowej za Przedszkolem 

4) mieszkaniec ul. Rolnej, w pobliżu szklarni zgłaszał bardzo trudny dojazd. Prosił o kruszywo a 

on we własnym zakresie to rozplanuje; 

- radny Rodzewicz – jaka jest możliwość zatrudnienia dodatkowego wsparcia do pomocy 

sołtysowi Budziejewka w sprawach porządkowych ? 

Na zgłoszone zapytania radnych odpowiedzi udzielił Wójt Gminy (BIP – transmisja obrad, 

godz.13.00) 

- mieszkanka Mieściska – P.Dorota Nowicka – zabierając głos poinformowała że dzisiaj 

otrzymała 3 telefon w sprawie wymiany liczników wody. Założenie zaworu odkażającego ma 

być odpłatnie/dlaczego koszty jego założenia mają ponosić mieszkańcy a nie AQUANET ? W 

zależności gdzie będzie założony ten będzie ponosił koszty, 
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Odpowiedzi w powyższej sprawie udzielił Prezes AQUANET – P.Maciej Wojtyszyn wyjaśniając, 

że każdy operator dostarczający wodę jest zobowiązany wymieniać raz na 5 lat urządzenie 

pomiarowe. Każdy właściciel budynku ma zapewnić miejsce na wodomierz, który ma być 

dostępny. Obowiązek ustawowy mówi, że każda instalacja ma mieć zawór zwrotny, który 

zabezpiecza przed cofnięciem  się wody z instalacji domowej do rurociągu. To jest obowiązek 

każdego zarządcy czy właściciela budynku wynikający z ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz rozporządzenia w sprawie warunków 

technicznych, jakim powinny odpowiadać budynki. Organem to kontrolującym jest SANEPID. 

AQUANET nie zmusza tylko wychodzi naprzeciw właścicielom budynków. Można to zlecić 

innemu hydraulikowi. 

- mieszkanka Mieściska –P. Nowicka Dorota – kontynuując, pytała dlaczego mieszkańcy mają 

ponosić koszty zaworu a nie AQUANET ? Aby woda nie cofała się do sieci to AQUANET-owi 

powinno zależeć. 

Prezes AQUANET poinformował mieszkankę, że na miejscu w firmie udzieli szczegółowych 

wyjaśnień technicznych. 

Z kolei Wójt Gminy przedstawił 2 komunikaty związane z przeprowadzonymi ostatnio 

rozmowami: 

1) W miesiącu marcu br. winna ruszyć budowa rurociągu z Łazisk do firmy de HEUS. 

Będzie możliwość, że będą mogli podłączyć się mieszkańcy indywidualni. Rurociąg 

pójdzie przez Osiedle Młodych. Wójt Gminy zaproponował zorganizować w tej sprawie 

spotkanie dla osób mieszkających w pobliżu sieci na przełomie marca i kwietnia; 

2) Poinformował o spotkaniu z Dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Dróg w sprawie 

przebudowy drogi. Droga od Wągrowca do Miłosławic jest przewidziana do 

rozbudowy. Droga ta miałaby być przebudowana w standardzie drogi Wągrowiec-

Poznań. Gorszą rzeczą jest to, że nie ma pieniędzy żeby wykonać projekt. Wójt w tej 

sprawie planuje kolejną wizytę na czerwiec. WZD przewiduje tę rozbudowę na 

przełomie 2 lat; 

- radny Rodzewicz – w nawiązaniu do nitki gazowej na Osiedlu Młodych, zwrócił uwagę, że 

tam  biegnie rurociąg poprzedniej firmy. Jaka jest możliwość podłączenia się do tamtej nitki? 

Czy jest możliwość żeby PGNiG przejęło tę zabudowaną sieć ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że poprzednia sieć należy do BLU GAZ. Można wykonać drugie 

przyłącze i mogą funkcjonować 2 niezależne sieci. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów Porządku sesji Przewodnicząca podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła V sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

               Protokółowała:              Przewodniczyła sesji: 

  Inspektor ds. obsługi organów                   Przewodnicząca Rady 

  Gminy 

            /Wiesława Kujawa/                               /Kamila Mazurek/ 
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